
Veckans regelnöt v. 35 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Får du droppa dig fri utan plikt när en stillastående robotgräsklippare stör din 
avsedda sving?  
 
   

Spelare drar ned sand för att få bättre stans vid bunkerslag   
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Noahs andraslag har hamnat i en bunker och bollen är pluggad i ett lutande läge. 
För att få en bättre stans drar Noah ned sand med ena foten, så att båda fötterna 
ska vara på ungefär samma nivå vid det kommande slaget.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Om Noah spelar bollen som den ligger, får han ingen plikt.   
B Om Noah spelar bollen som den ligger, får han ett slags plikt.  
C Om Noah ändrar sig och väljer att ta lättnad för ospelbar boll och droppa i 

bunkern, får han totalt två slags plikt.  
D Om Noah ändrar sig och väljer att ta lättnad för ospelbar boll genom att droppa 

enligt flagglinje-alternativet utanför bunkern, får han totalt fyra slags plikt.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

 

 



Veckans regelnöt v. 35 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan 
Får du droppa dig fri utan plikt när en stillastående robotgräsklippare stör din 
avsedda sving?  
Ja. I den aktuella situationen är klipparen ett oflyttbart tillverkat föremål. Lokal regel 
och R 16.1   

Spelare drar ned sand för att få bättre stans vid bunkerslag   
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Noahs andraslag har hamnat i en bunker och bollen är pluggad i ett lutande läge. 
För att få en bättre stans drar Noah ned sand med ena foten, så att båda fötterna 
ska vara på ungefär samma nivå vid det kommande slaget.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Om Noah spelar bollen som den ligger, får han ingen plikt.   
B Om Noah spelar bollen som den ligger, får han ett slags plikt.  
C Om Noah ändrar sig och väljer att ta lättnad för ospelbar boll och droppa i 

bunkern, får han totalt två slags plikt.  
D Om Noah ändrar sig och väljer att ta lättnad för ospelbar boll genom att droppa 

enligt flagglinje-alternativet utanför bunkern, får han totalt fyra slags plikt.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

När Noah flyttar sanden förbättrar han förhållandena för den avsedda stansen på 
ett otillåtet sätt, vilket ger två slags plikt. Även om han sedan inte använder denna 
stans, kan han kan inte bortse från plikten. R 8.1 samt Clarification 8.1a/6 och 
Clarification 8.1a/3 
Om Noah väljer att förklara bollen ospelbar och droppa på flagglinjen utanför 
bunkern, får han två slags plikt för detta lättnadsalternativ. R 19.3  
Regelbrottet samt lättnaden utanför bunkern ger totalt fyra slags plikt. 

Svarsalternativ D   

 


